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§ 1. Val av protokolljusterare 
Pensionärsrådet beslutade att Viveca Sarman och Ingrid Stockman justerar dagens protokoll. 

 

§ 2.  Tid för protokolljustering 
Pensionärsrådet beslutade att protokollet justeras den 11 maj kl. 10.00. Protokollet e-postas till 

medlemmarna inför justering.  

 

§ 3.  Föregående sammanträdesprotokoll 2010-04-06 
Beslut i stadsdelsnämnden om att en Träningsplats för äldre skall byggas i Tessinparken. Frågor 

om eventuell sponsring togs upp. Frågan tas åter upp på pensionärsrådets sammanträde den 31/5 

2010. Paneldebatt inför valet arrangeras av PRO och SPF den 7/9 på Fältöversten. I övrigt 

framkom inga synpunkter på föregående protokoll, protokollet läggs till handlingarna. 

 

§ 4.  Ärenden till stadsdelsnämnden 2010-05-20 

Tertialrapport 1 2010-05-10 

 Förvaltningen kalkylerar med ett 0-resultat när det gäller äldreomsorgen 2010. Kunderna hos 

den kommunala hemtjänsten har minskat på grund av att flera pensionärer valt privata 

hemtjänstutförare. En följd av detta är en minskning av antalet årsarbetare inom hemtjänsten.  

 Pensionärsrådet framförde önskemål om att den planerade Träningsparken för äldre nämns i 

Tertialrapport 1. Träningsparken kommer att innebära ett tillskott till de utomhusaktiviteter 

som redan erbjuds i stadsdelen.  
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 Pensionärsrådet ser positivt på de informationsträffar för äldre som årligen anordnas..  

 Pensionärsrådet vill få information om hur 2010 ”Tillsammans mot skräpet” kampanj ser ut. 

Önskemål om ett ökat antal sopmajor för hundägare.  

Kvalitets och verksamhetsuppföljning av Kattrumpstullen och Kampementet.  
Pensionärsrådet ser positivt på att uppföljningar görs och redovisas. Uppföljning av de 

anmärkningar som framkommit emotses. Pensionärsrådet ser även fram emot att få ta del av 

kommande uppföljningar av vård och omsorgsboenden på Östermalm.  

Ansökan om projektbidrag till Caféverksamhet träffpunkten Templet 
Pensionärsrådet menar att Frälsningsarmén gör att bra arbete och ställer sig positiva till ansökan. 

 

§ 5. Rapport från vård och omsorgsboenden 

 Rapport från Dianagården av Ulla Bowallius. Ett positivt förtroenderådsmöte som till stor del 

handlade om mat och måltider. Dietist Katarina Andersson och kock Erik Eriksson anställda 

av Dianagården för statliga stimulansmedel har kommit med tips om hur maten kan göras 

mer aptitlig och lättäten. Det framkom att det ibland är en lång väntan vid matbordet innan 

maten och efterföljande kaffe serveras.  

 Rapport från Körsbärsgården av Olof Björlin. Stiftelsen Röda Korshemmet har anställt två 

Silviasystrar för de statliga stimulansmedlen. Två geriatriker från Stockholmsgeriatriken 

kommer till Körsbärsgården. Arbetet med den kommande flytten till Väduren fortskrider. 

Maten på Körsbärsgården som levereras från Röda Korsets sjukhuskök är god och alla 

hoppas att denna skall få vara kvar. Utflykter kommer att ordnas för de boende under 

sommaren. 

 

§ 6. Övriga frågor 

 Yvonne Wendt rapporterade från en informationsdag som Landstinget anordnat. Det nya 

Karolinska sjukhuset ska vara klart 2015. Det blir ett modernt sjukhus där alla patienter 

kommer att få eget rum och egen toalett. Ett syfte är att minska spridningen av 

multiresistenta bakterier såsom MRSA. 

 Ulla Bowallius rapporterade från ett möte med MiCasa Fastigheter. Tio servicehus i 

Stockholm stad ska omvandlas till trygghetsboenden. Projektering pågår och skall vara klar 

om 7 år och alla trygghetsboenden ska vara inflyttningsklara om 10 år. 

 Kerstin Kullberg informerade om ”Öppet Hus om Projekt Äldreomsorg” den 1/6 kl. 10-16 i 

Föreningsrådets lokal, Fältöversten.  

 Två medborgarförslag från Per-Ola Larsson rörande äldreomsorgen delades ut av Kerstin 

Kullberg. 

 

§ 7. Besök av äldreomsorgsinspektör Karin Gens 
Karin Gens gav en intressant redogörelse för äldreomsorgsinspektörernas arbete och 

verksamhetsområde. Det finns tre äldreomsorgsinspektörer som alla är direkt underställda 

äldreförvaltningschefen i Stockholm stad. Inspektörerna arbetar utifrån olika teman. Det första 

temat för granskning har varit Profilboende för personer med psykiska funktionsnedsättningar. 

Poängsättning har getts utifrån i förväg uppsatta kriterier. Nästa tema för granskning blir 

Korttidsboenden. Inspektörerna besöker verksamheten, det första besöket kommer oanmält. 

Granskningen sker i huvudsak utifrån deltagande observationer, på morgonen, i samband med 

måltider samt natt och helg.  

 

§ 10. Nästa sammanträde   
Nästa sammanträde är den 31 maj 2010. Lokal: Hjorten 
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Sekreterare: Kerstin Kullberg 


